
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

PvdA  
Datum 22 maart 2022 
Onderwerp 053-2022 Roosendaal Natuurstad 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

De PvdA-fractie heeft kennisgenomen van raadsmededeling 20-2022 Stimuleringsregeling 

Roosendaal Natuurstad. Een goed initiatief. 

De PvdA-fractie agendeert deze raadsmededelingen voor een commissievergadering. 

Ter voorbereiding stelt de PvdA-fractie de volgende vragen aan het college van B&W:  

 

1.      Is er afstemming geweest met waterschappen, provincie, rijk, Europese gremia? En zijn er ook 

meer mogelijkheden om tot een langduriger regeling te komen? 

2.      Deze regeling is voor 2022. Zou deze of een vergelijkbare regeling kunnen worden ingezet voor 

langere tijd? Om te stimuleren dat Roosendaal natuurstad zich meer kan ontplooien? 

3.      Is het mogelijk om deze regeling of een vergelijkbare regeling duurzamer te ontwikkelen? 

Waarbij vooral buurten, wijken, straten maar ook bedrijventerreinen, samenwerkingsverbanden van 

bedrijven, worden gestimuleerd om tot planontwikking in deze te komen van onderop? 

4.      Hoe borgen we dat deze regeling mogelijkheden gaat bieden voor alle Roosendalers en haar 

bedrijven? Bent u met ons eens dat Roosendaal Natuurstad eerst succesvol bereikt is als alle 

inwoners en bedrijven hun mogelijkheden en bijdragen hebben ingezet? 

5.      Wordt deze regeling geëvalueerd in januari 2023? En kunnen we nu al rekening houden met 

deze evaluatie en anticiperen om alle mogelijkheden qua afstemming met ander bestuurslagen en 

alle financiële mogelijkheden tijdig te onderzoeken en in kaart te brengen en de Raad hierover te 

informeren? Dit zodat een aanvullende verdergaande stimuleringsregeling of andere aanvullende 

passende aanpak in deze vervolgens naadloos kan worden ingezet? 

6.      Welke mogelijkheden kunt u aangeven die we als Raad al kunnen inzetten om in deze 

Natuurstad meer vergroening en klimaatbestendigheid in te zetten? 

 

Alvast hartelijk dank voor uw antwoorden. 

Namens de fractie van PvdA,  

Paul Klaver 

 

 

https://raad.roosendaal.nl/documenten/Raadsmededeling/20-2022-Stimuleringsregeling-Roosendaal-Natuurstad.pdf
https://raad.roosendaal.nl/documenten/Raadsmededeling/20-2022-Stimuleringsregeling-Roosendaal-Natuurstad.pdf


 

Wij beantwoorden de vragen als volgt: 

1.      Is er afstemming geweest met waterschappen, provincie, rijk, Europese gremia? En zijn er ook 

meer mogelijkheden om tot een langduriger regeling te komen?  

Nee, hier is geen afstemming over geweest. 

2.      Deze regeling is voor 2022. Zou deze of een vergelijkbare regeling kunnen worden ingezet voor 

langere tijd? Om te stimuleren dat Roosendaal Natuurstad zich meer kan ontplooien? Ja, deze 

regeling kan ook voor langere tijd worden ingezet.  

De gemeenteraad zal hier dan wel in moeten toestemmen en geld beschikbaar voor moeten stellen. 

3.      Is het mogelijk om deze regeling of een vergelijkbare regeling duurzamer te ontwikkelen? 

Waarbij vooral buurten, wijken, straten maar ook bedrijventerreinen, samenwerkingsverbanden van 

bedrijven, worden gestimuleerd om tot planontwikkeling in deze te komen van onderop?  

Deze regeling wordt eind dit jaar geëvalueerd. Als er goede ideeën zijn ter aanvulling op deze 

regeling, of aanvullend op deze regeling, kunnen die daarbij worden betrokken. 

4.      Hoe borgen we dat deze regeling mogelijkheden gaat bieden voor alle Roosendalers en haar 

bedrijven? Bent u met ons eens dat Roosendaal Natuurstad eerst succesvol bereikt is als alle 

inwoners en bedrijven hun mogelijkheden en bijdragen hebben ingezet?  

De huidige regeling is al beschikbaar voor alle Roosendalers en bedrijven. Hiervoor is ook een 

uitgebreid communicatietraject opgezet. Samen met alle inwoners en bedrijven is de gemeente 

Roosendaal verantwoordelijk voor het welslagen van Roosendaal Natuurstad. 

5.      Wordt deze regeling geëvalueerd in januari 2023? En kunnen we nu al rekening houden met 

deze evaluatie en anticiperen om alle mogelijkheden qua afstemming met ander bestuurslagen en 

alle financiële mogelijkheden tijdig te onderzoeken en in kaart te brengen en de Raad hierover te 

informeren? Dit zodat een aanvullende verdergaande stimuleringsregeling of andere aanvullende 

passende aanpak in deze vervolgens naadloos kan worden ingezet?  

Zoals gezegd wordt deze regeling geëvalueerd. In het kader van klimaatadaptatie bestaan er naast 

deze regeling diverse andere sporen waarin de samenwerking in de regio en met andere 

bestuurslagen plaatsvindt. 

6.      Welke mogelijkheden kunt u aangeven die we als Raad al kunnen inzetten om in deze 

Natuurstad meer vergroening en klimaatbestendigheid in te zetten?  

Heb het in uw contacten met inwoners en bedrijven over de subsidieregeling Roosendaal Natuurstad. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,             De loco burgemeester, 

                    

 


